
PROGRAMI l CILJEVI STUDENTSKOG ZBORA 

Dragi kolege, 

želim Vas sve pozdraviti u ime vaših predstavnika koje ste upravo Vi izabrali na prvim slobodnim i demokratskim 
studentskim izborima u povijesti Zagrebačkog sveučilišta . Konačno smo uzeli stvari u svoje ruke i krenuli u 
rješavanje problema koji nas tište! 

-Uključili smo se u rad Fakultetskog vijeća kao ravnopravni članovi gdje smo među ostalim glasovali i o 
izboru samog dekana! 

- Studentski zbor je pokrenuo goruće pitanje menze na fakultetu. 
-Entuzijasti Studentskog zbora uređuju i vode naš EKSCENTAR. 
-Organiziramo godišnji stručni izlet na Hvar pod nazivom "Geodezijada" gdje ćemo naučiti nešto novo o 

našem nebu. To nije sve! Kroz druženje i šport učvrstićemo svoja poznanstva koja će nam jednog dana, u to 
sam čvrsto uvjeren, biti oslonac u stručnom i poslovnom napredovanju . 

- Sudjelovat ćemo u stvaranju boljeg rasporeda ispitnih rokova i tražit ćemo povećanje broja rokova. 
-Odlučno ćemo zahtijevati izradu suvremenih udžbenika i priručnika. 
-Provest ćemo ocjenjivanje profesora! 

Kao što vidite, dragi kolege, nakon godina mrtvila stvari se pokreću . Studenti su nas prihvatili i podržavaju nas. 
Ja Vas pozivam da se uključite u rad Studentskog zbora. Darujte kolegama i sebi ideje i malo vremena. Bit će 

zanimljivo i zabavno! • 

GEODEZljADA 

N a četvrtoj sjednici Predsjedništva 

podružnice Studentskog zbora na Geodetskom 

fakultetu imenovano je među ostalim povjerenstvima 

i Povjerenstvo za društvena pitanja. Djelokrug 

Povjerenstva je osmišljavanje i provedba programa 

napodručju struke, sporta,kulture, zabave, izleta i 

inih djelatnosti. Jedna od prvih zadaća Povjerenstva 

bilo je osmišljavanje i realizacija programa 

GEODEZIJADE. 

Geodezijada je zamišljena kao godišnji skup,tj. 

stručno putovanje studenata geodezije na Hvar. Hvar 

je odabran kao jedini grad u Hrvatskoj koji ima 

odgovarajući opservatorij za astronomska opažanja, 

a astronomija je u geodeziji zauzela važnu ulogu. 

Osim Hvaru planira se po sjet Državnom 

hidrografskom institutu u Splitu, uz stručno vodstvo 

Vaš predsjednik 

Branimir Majčica 

i predavanja o budućnosti geodezije tokom cijele 

geodezijade.Osim stručnih sadržaja geodezijada 

obiluje raznim zabavnim sadržajima kao što je turnir 

u nogometu, košarci, odbojci, izbor Miss GEODEZIJE 

te razne druge aktivnosti. 

Nažalost, usprkos navedenom, samo održavanje 

geodezijade je upitno jer je financijska strana 

putovanja još uvijek nerješena. Ako i ne uspijemo 

realizirati geodezijadu ove godine, naša nastojanja 

će se nastaviti i nadalje jer je na našem fakultetu 

potrebna bolja povezanost i suradnja među studentima 

svih godina a to je i cilj GEODEZIJADE. • 
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